
Kako bomo gospodarili
Prejšnjo sredo se je v vseh petih Ijubljanskih občinah in s tem seveda tudi v mestu pričela široka

javna razprava o smernicah o politiki izvajanja družbenega plana Ljubljana 1976-1980 za prihodnje
leto. Nosilci tega kroga javne razprave, za katere so se dogovorili tudi predsedniki vseh petih občin
in mesta, pa so predvsem tisti, ki lahko bistveno prispevajo k hitrejšemu in uspešnejšemu
razreševanju strateških ciljev v našem mestu. Tako bodo za poglobljeno razpravo o smernicah za
zadnje leto uresničevanja srednjeročnega plana poskrbeli izvršni sveti, medobčinska gospodarska

j zbornica, mestni sindikat, mestna konferenca socialistične zveze in še nekateri drugi.
Seveda pa bo premalo, če se bomo tudi tokrat omejili le na obravnavo smernic, saj so te

pravzaprav sestavni del celotnega srednjeročnega plana, torej nekakšna ocena dosedanjih štirilet-
nih uspehov in seveda tudi zaostajanj ter usmeritev vse naše pozornosti na tiste točke našega
razvoja, ki nam bodo zagotovile tudi lažje gospodarjenje v prihodnjem srednjeročnem obdobju.

Kje se nam zatika, pa zdaj že precej natančno vemo. Zato bo tudi poglobljena razprava o
devetmesečnem gospodarjenju, ocena do konca leta in o smemicah zlahka postala temetj vseh
naših stabilizacijskih prizadevanj. Toda le v primeru, če se bomo v te razprave vključili prav vsi

, delovni Ijudje in občani, saj je prav od našega odgovornega odločanja v veliki meri odvisno, kako
! bomo šli naprej po začrtani razvojni poti. Majda Žlender


